
Referat fra bestyrelsesmøde d. 12.06.2025 kl. 19.00 

Afholdes ved Jesper 

Alle mødt 

1: Opsamling fra sidste møde:  

 Tinglysning af vedtægter/Jesper: Jesper kan ikke tinglyse vedtægterne, 

da han ikke har adgang til foreningens Mitid. Klaus undersøger 

mulighederne for at aktivere Mitid til andre i grundejerforeningen. 

Jesper og Klaus mødes. 

 Klytdag/Grønt udvalg: Det er besluttet, at der ikke afholdes Klytdag, og 

at Jesper og Gert klipper hækkene. 

 Sct. Hans / Anne: Sct. Hans aflyses. Sommerfesten bliver i år d. 6. 

september 2025 kl. 15. Fremadrettet bliver sommerfesten den første 

lørdag i september. 

 Årshjul 2025/Anne: Anne sender årshjulet til Britta, som videresender til 

den øvrige bestyrelse 

 Hæk / Simon? (uden for referat) 

2:   Økonomi - Klaus 

Pt. har ca. halvdelen af grundejerne betalt, men da fristen er 30. juni 

forventes det, at de sidste indbetalinger kommer. 

Fremadrettet er der varslet, at vi også skal til at betale grundskyld af 

fællesarealer, men derom nærmere når vi ved mere. 

3: Evt. 

 Maling af den sidste garage (uden for referat) 

 Hanne Mette spørger ind til, hvorvidt vi skal forholde os til debatten i 

medierne om Grundejerforeninger skal have beredskabsplaner.  

 Grundejerforeningen har pt. ikke pligt til at informere i nødsituationer. 

 

Referent Anne 



 

   


